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گزارش
استاندار خراسان رضوی خبر داد

مشهد مقر شورای فدراسیون های ورزشی 
هاشم رسائی فر    در جلسه ای که با حضور استاندار خراسان 
رضــوی ، شــهــردار مشهد،  مــدیــران ورزش اســتــان و مشهد و 
همچنین رئیس فدراسیون ووشو برگزار شد ، تفاهم نامه همکاری 
استانداری خراسان رضوی و فدراسیون ووشو منعقد شد. در 
این جلسه غلامحسین مظفری استاندارخراسان رضوی از آغاز 
اتفاقات بزرگ در ورزش مشهد و استان گفت و دعوت از وزیر 
ورزش و مدیران ارشد ورزش کشور را موضوعی برای زمینه سازی 
رشد و تعالی ورزش خراسان رضوی دانست که قرار شد این مهم 

با پیگیری  فراهم شدن شرایط هرچه زودتر محقق شود.
وی با اشاره به حضور رئیس فدراسیون ووشو و کوراش در مشهد 
افــزود: تفاهم نامه ای با فدراسیون ووشو منعقد شده است تا 
بتوانیم مسابقات ملی و بین المللی را نیز در خراسان رضوی برگزار 

کنیم. این گام مهمی برای ارتقای جایگاه ورزشی استان است.
مظفری از برنامه ریزی برای تشکیل شورای فدراسیون های ورزشی 
در استان خبر داد و اضافه کرد: در نظر داریم در فاصله زمانی دو تا 
سه ماه آینده، مدیران ورزشی کشور از جمله وزیر ورزش و رؤسای 
فدراسیون ها را به خراسان رضوی دعوت کنیم تا برنامه های کلان 
ورزشی استان و همچنین شرایط برگزاری مسابقات کشوری و 

جهانی را در مشهد مورد بررسی قرار دهیم.
استاندارخراسان رضوی با تأکید بر اهمیت راه اندازی مرکز نوآوری 
ورزشــی، گفت: در این حــوزه جوانان علاقه مند و شرکت های 
دانش بنیان و استارت آپ های فعال زیادی داریم. امیدوارم  از 
ظرفیت های موجود برای توسعه ورزش در استان استفاده کنیم.

وی همچنین با اشاره به ضعف خراسان رضوی در حوزه حمایت 
از تیم های ورزشــی اظهار کــرد: درخواست ایجاد یک باشگاه 
ورزشــی در استان با وزیــر ورزش و جوانان مطرح شده است. 
متأسفانه تعبیر قشنگی نیست، اما عمده ورزش قهرمانی کشور 

را ارتزاق می کنیم و خودمان گرسنه مانده ایم.
شهردارمشهد نیز در این جلسه گفت: در شهرداری مشهد 
سعی کردیم زیرساخت های موردنیاز را با توجه به محدودیت های 
موجود، ارتقا بدهیم. به همین منظور در اکثر نقاط شهر، سالن ها 
و مجموعه های ورزشی روباز و سالنی ایجاد کرده ایم تا جدا از 
بحث ورزش همگانی، تلاش هایی را برای بحث استعدادیابی نیز 
داشته باشیم. در برنامه ریزی و فعالیت هایمان نگاه ویژه ای به 
ورزش جانبازان و معلولان و نیز بانوان داریم. باجدیت کارمان را در 
این حوزه ادامه می دهیم و همین حالا چند جشنواره ورزشی را 

در رشته های مختلف، میزبانی می کنیم.
وی همچنین اظهار کرد: شهر مشهد در همه رشته ها ورزشکاران 
و قهرمانان ملی داشته است. امیدواریم با حمایت های استاندار 
محترم، یک بار دیگر به سطح بالای خودمان برگردیم. مطمئنم 
از این پس هم با اتفاقات و برنامه های پیش رو می توانیم یک بار 

دیگر با تلاش جمعی پرچم ورزش استان را بالا ببریم.

مشهد مرکز راه  اندازی نوآوری ورزشی ◾
رئیس فدراسیون ووشو و کوراش نیز در این نشست از برنامه های 
جدید فدراسیون برای توسعه بازی های الکترونیکی و راه اندازی 
مرکز نــوآوری ورزشــی درمشهد خبر داد و گفت: این برنامه ها 
در چارچوب تفاهم نامه همکاری بین فدراسیون و استانداری 

خراسان رضوی اجرایی خواهد شد.
صدیقی همچنین از بــرنــامــه ریــزی بـــرای میزبانی مشهد از 
رویــدادهــای بــزرگ ورزشــی در آینده نزدیک خبر داد و اظهار 
کـــرد: خــراســان رضـــوی دارای ظرفیت های بی نظیر در حــوزه 
زیرساخت های ورزشی است و امیدواریم این استان به عنوان 
پایگاهی برای برگزاری مسابقات ملی و بین المللی در رسته ووشو 

و کوراش مطرح شود.
گفتنی است  در مراسم جداگانه ای با حضور رئیس فدراسیون 
ووشو و کوراش و همچنین استاندار خراسان رضوی از  مربیان، 
مدال آوران و افتخارآفرینان این رشته ورزشی استان در محل 
سالن شهید سلیمانی استانداری خراسان رضوی قدردانی شد.

حمیدرضاعرب     انتخاب علی 
نظری جویباری به عنوان مدیرعامل 
باشگاه استقلال آن هم در شرایطی که 
بعد از انــتــخــاب تاجرنیا بــه عنوان 
نماینده تــام الاختیار هلدینگ خلیج فــارس در باشگاه 
استقلال، گفته شد فرشید سمیعی برمسند کار باقی 
خواهد ماند، موجی از شگفتی را میان هواداران این باشگاه 
به پا کرد. از همه عجیب تر حضور برخی افراد در هیئت 
مدیره باشگاه استقلال بــود که هیچ کس انتظارش را 
نداشت در این سمت قرار بگیرند، اما محمد شریعتمداری، 
مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس طی یک اقدام ضربتی 
مدیرعامل و اعضای جدید هیئت مدیره باشگاه استقلال 
را انتخاب کــرد تــا مشخص شــود او اعــتــقــادی بــه کــادر 

مدیریتی سابق باشگاه استقلال نداشت. 
درایــن میان مدیرعاملی نظری جویباری که غالباً در 
سمت های معاونت در باشگاه استقلال مسئولیت 
داشـــت، ســـؤالات متعددی ایــجــاد کــرده اســت. دلیل 
گفت وگوی ما با مدیرعامل جدید باشگاه استقلال نیز 

همین است. 

آقای جویباری درحالی که کسی تصور نمی کرد شما ◾
به عنوان مدیرعامل انتخاب شوید اما آقای شریعتمداری 
حکم به مدیرعاملی شما و پایان کار فرشید سمیعی داد. 
البته آقــای سمیعی اگــر قبول کنند به عنوان مشاور 
درکنار اعضای هیئت مدیره باشگاه استقلال خواهند 
بود اما به هرحال من با فضای این باشگاه بیگانه نیستم 
و سال های متمادی در استقلال فعالیت کرده ام و خوب 
می دانم زیر و بم این باشگاه چه می گذرد. به هرحال 
دوستان به من لطف داشتند واعتماد کردند و باید 
از تصمیم گیران باشگاه استقلال کمال قــدردانــی را 

داشته باشم. 

شما چه برنامه متفاوتی بــرای استقلال داریـــد؟ آیا ◾
می شود به خریدهای پرسروصدا توسط شما امیدوار بود؟ 
باشگاه استقلال یک باشگاه مردمی و بــزرگ است و 

هــواداران این باشگاه باید شاهد بهترین اتفاقات در 
این باشگاه باشند. نباید دست روی دست بگذاریم و 
بنشینیم ولو اینکه چندان قادر نباشیم در نیم فصل 
بازیکن آن چنانی به خدمت بگیریم. همان طور که 
می دانیم تیم جای خالی آنچنانی ندارد و من برای اینکه 
بازیکن جدیدی به خدمت بگیرم باید برخی بازیکنان 
را از لیست کنار بگذارم که این موضوع مستلزم داشتن 
بودجه است. بنابراین کار ساده ای برای جذب بازیکن 
نداریم اما این قول را می توانم به هــواداران استقلال 
بدهم که تلاش وافــری به خرج دهیم تا در نیم فصل 

شاهد بهترین اتفاقات ممکن باشیم. 

این طور که از حرف های شما پیداست، نباید شاهد ◾
تغییرات آنچنانی باشیم چون همان طور که گفتید تیم 
ــرای خــارج کــردن نــام بازیکنان باید پول   بسته شــده و ب

خرج کنید. 
ما دو چالش داریــم. یک تسویه حساب با بازیکنانی 
کــه نمی خواهیم و مرحله بعد تأمین اعــتــبــارات لازم 
ــرای جــذب بازیکنان جــدیــد. بــه هــرحــال باید منافع  ب
باشگاه را هم درنظر بگیریم، ضمن اینکه من اعتقاد 

دارم بازیکنان فعلی بازیکنان خوبی هستند که فقط 
دچــار بدشانسی شــده انــد. به هرحال استقلال یک 
باشگاه بــزرگ اســت و وقتی درایــن باشگاه چند بازی 
نتیجه نمی گیری بیرون آمدن از بحران سخت و دشوار 
می شود. البته با آمدن آقای موسیمانه اتفاقات خوبی 

در استقلال رخ داد. 

ایــن ذهنیت وجـــود دارد کــه بــا آمـــدن شما جایگاه ◾
موسیمانه آرام، آرام سست خواهد شد. آیا این سناریو 
کــه ممکن اســت موسیمانه بــه سمت درهـــای خروجی 
استقلال حرکت کرده و از این تیم کنار گذاشته شود تا 
مربیانی همچون مجیدی و رحمتی در استقلال سرمربی 

شوند، درست است؟
این طور نیست. استقلال الان سرمربی دارد و ما آقای 
ــم. ایشان مربی موفقی بــوده و  موسیمانه را قبول داری
کــارنــامــه دار اســت. مربی کوچکی در استقلال پست 
و مسئولیت نگرفته وباید کمک کنیم بهترین نتایج 
ممکن را بدست آورد. من اعتقاد دارم با یکی دو خرید 
مناسب می توانیم استقلال را تقویت کنیم و تیمی درخور 
بسازیم. موسیمانه هم مربی خوبی است وما به او اعتقاد 
داریم. بنایی برای تغییرات در کادر فنی استقلال نیست. 

پیش بینی می کنید استقلال در نیم فصل دوم چه ◾
جایگاهی را بدست آورد چون الان تیم دهم است و شما 

باید جایگاه استقلال را ارتقا دهید. 
ما به عنوان مدیران باید کارهای ستادی را انجام دهیم، 
ضمن اینکه من به عنوان مدیرعامل در اولین فرصت به 
تمرین تیم ملحق خواهم شد واوضاع را کنترل خواهم 
کرد. اعتقاد دارم با این مجموعه می شود کارهای بزرگی 
انجام داد. اینکه الان استقلال در جایگاه دهم است و 
تصور کنیم دیگر هیچ امیدی ندارد، درست نیست. به 
نظر من استقلال شانس دارد دوباره به صف مدعیان 
برگردد، فقط به این شرط که در نیم فصل دوم امتیاز 
از دســت ندهیم. باید همت کنیم و دســت به دست 

بدهیم و استقلال را بسازیم.

 خوش بینی های مدیرعامل جدید استقلال  در گفت وگو با قدس: 

فرصت برای بازگشت به صدر وجود دارد

جنگ تمام عیار سرخابی ها بر سر بیفوما
رضایت نامه تیوی بیفوما از سوی باشگاه استقلال خوزستان 
۵۰۰ هزار دلار اعلام شده است. ظاهراً پرسپولیس اعلام کرده 
هیچ مشکلی برای پرداخت چنین مبلغی ندارد و حتی با تیوی 
بیفوما هم به توافق نهایی رسیده است. رضا درویش هم در 

مصاحبه ای تلویزیونی مذاکره با بیفوما را تأیید کرد و گفت: 
»با مدیربرنامه های تیوی بیفوما صحبت کردیم و توافق هایی 
حاصل شــده اســت امــا ایشان گفتند تا فــردا خبر نهایی را 
می دهند«. استقلال هم در این بین سعی کرده از پرسپولیس 
عقب نماند و برای همین رسماً وارد رقابت برای جذب بیفوما 

شده و ممکن است آبی ها در لحظات پایانی این بازیکن را 
هایجک کنند. قرار است استقلال خوزستان امروز جواب نامه 
استقلال را بدهد و پس از این، همه چیز به بیفوما بستگی دارد.
باشگاه فولاد هم به درخواست یحیی گل محمدی برای جذب 
تیوی بیفوما به استقلال خوزستان نامه زده اما بعید است این 

بازیکن راهی دیگر سمت اهواز شود چراکه بیفوما صراحتاً به 
مدیربرنامه های خود اعلام کرده قصد دارد در لیگ نخبگان 
آسیا بازی کند و باتوجه به شرایط فعلی استقلال و پرسپولیس، 
این بازیکن تنها با پیوستن به یکی از این دو تیم به خواسته 

خود می رسد.

 اندراحوالات یک دگردیسیِ بی مقدمه و مؤخره

 ما این ضیافت مشکوک را باور نمی کنیم!
امید مافی    مــرد مشهدی هنوز چمدانش را نبسته و از دروازه 
قزوین بیرون نرفته بود که آلترناتیوش را معرفی کردند و آیین معارفه 

گذاشتند.
اینجا در سرمای استخوان سوز قزوین »یره« به تماشای عمارت کلاه فرنگی 
رفته بود که ناگهان باخبر شد در عبور دهشتِ ابلاغ ها، حکم رهبری 
یشمی ها برای یک قفس بان صادر شده است. این گونه شد که طوفان 
شن ناخدای ۶٠ ساله را بلعید و رضا مهاجری در نرد رفاقت، رودست 
خورد تا سوار بر واگنی واژگون از هتل خارج شود و دفتر بیقراری اش را در 

باد ورق بزند. 
مالکان شمس آذر که همین چند ماه پیش بــرای مربی جدید خود 
اسپند دود کردند و در بوق و کرنا دمیدند، این بار بی آنکه قواعد یک 
بازی حرفه ای را رعایت و مربی خود را لااقل تا عوارضی بدرقه کنند، برای 
سید مهدی رحمتی فرش قرمز پهن کردند و اصلاً یادشان رفت وداع با 

یک سرمربی آبرومند آدابی دارد. 
حالا رحمتی در قزوین است و عنقریب روی نیمکت شمس آذر خواهد 
نشست تا مهاجری در مسیر بازگشت به سناباد، صدای بدرودی نه 
چندان محترمانه را بشنود و چشم در چشم سرنوشت محتوم، زخمِ 

کاری این فوتبال غریبه با نزاکت را بر جسم خویش حس کند. 
جانشین مهاجری امــا مــردی اســت که در دو فصل گذشته با ردای 
رهبری نساجی و هوادار  به زانو درآمده و شمشیر برکناری را بر فراز سر 

خود نظاره کرده است. حتی اگر بپذیریم رحمتی در دوران 
آشیانه بانی کاراکتری مطمئن را در چشم ها می نشاند، 

نخواهیم پذیرفت که او در قامت سرمربی، نامه اعمال 
قابل دفاعی از خــود به جا گذشته است. 

کمی تأمل بر اتوبیوگرافی مــردی که در 
طول نیم فصل حسرت پیروزی را بر 

دل هوادارِ بی هوادار گذاشت، این 
سؤال را در اذهان متبادر می کند 

ــا چه  کــه مــالــکــان شــمــس آذر ب
منطق و استدلالی بــرای بقا 
در لیگ برتر و جلوگیری از 
سقوط آزاد دســت به سوی 
ــربـــی مــغــبــون ۴۳ ســالــه  مـ

دراز کــرده انــد؟ آیــا ارتشی که 
کــورمــال کــورمــال قــدم برمی دارد، با 

پلن های فرمانده ای که به گواه نگاتیوهای 
سوخته در قائمشهر فروچکید و با هوادار 
به مسلخ رفــت، از محدوه خطر فاصله 
خواهد گرفت و فانوس ها را به رقیبان 

خود در پایین جدول واگذار می کند؟ 

اما سوای برخورد حیرت آور مالکان شمس آذر با مهاجری 
باید این پرسش را در اتمسفری شفاف پرسید که آیا مقرر 
شده چند مربی حاضر در ضیافت لیگ، مزه تلخ حاصل از 
عزل خود را با حلاوت نصب در جایی همسان عوض کنند و 
نام ها در سیکلی معیوب تکرار شوند؟ یعنی قحطی آمده 
و خارج از این چرخه، سکان داری پیدا نمی شود که 
از به گلِ نشستن کشتی های طوفان زده ممانعت 

به عمل آورد؟ 
گزافه نیست اگر بنویسیم در این فوتبال مثلاً 
حرفه ای که به جز دستمزدهای میلیاردی مربیان 
و بازیکنانش، شباهتی به لیگ های متشخص 
دنیا نــدارد، در همیشه بر یک پاشنه می چرخد 
تا آنــان که با بی تدبیری لــرزه بر تیم های مغموم 
انداختند، به لرزه نگار تیم دیگری بــدل شوند و 
بی توجه به کارنامه در چشم بهم زدنی اسکادران را 

به صخره ها بکوبند! 
اینجا در ایــن فوتبال فریفته، کابوس ها پنجره ها را 
 پوشانده، چشم ها را بسته و چراغ ها را خاموش کرده اند
 تا جماعتی افلیج،در امــتــداد خاموشی دنبال چراغ 

بگردند.بی تعارف!

زیرذرهبین


